



Special Newsletter

Volume 013 issue 02

March 2022

Dear Readers,

No doubt you too are deeply affected by the crimson violence of the destructive wave of the flames, the black smoke, the gutted buildings, the abandoned bodies, the tour-apart family, which are now descending without respite on the Ukrainian population.

There are of course different ways to express :

- on the one hand our reprobation, an understatement, against this team of criminals surrounding this third character whose historical place in good company with Stalin and Hitler is assured.

- on the other hand, our support for these Ukrainian or other populations who are being targeted.

Perhaps do you have one or several works in your portfolio or do you want to produce one or more to express your thoughts, your reactions, your resentments against the current situation.

What do you think? Would you like to participate?

*Best regards,
Claude*

Chers Lecteurs,

Sans doute, vous aussi, êtes-vous profondément affectés par la violence des vagues destructrices, le rouge des flammes, le noir des fumées, les immeubles éventrés, les corps abandonnés, les déchirures familiales, qui s'abattent maintenant sans répit sur la population ukrainienne.

Il y a bien sûr différentes manières d'affirmer :

- d'une part notre réprobation, un euphémisme, à l'encontre de cette équipe de criminels autour de ce troisième personnage dont la place historique en bonne compagnie avec Staline et Hitler est assurée.

- d'autre part notre soutien à ces populations ukrainiennes ou autres, violentées.

Peut-être avez-vous dans vos cartons une ou plusieurs œuvres, ou avez-vous envie d'en produire une voire plusieurs, qui diraient vos réflexions, vos réactions, vos ressentiments à l'encontre de la situation actuelle.

Qu'en pensez-vous?

*Cordialement,
Claude*

